
Styrelsemöte Häggådalens Fiberförening

2019-06-20 Kl. 19.00 Lokal Framsidan

Dagordning 

§ 1 Mötets öppnande och notering av närvarande
Närvarande: Susanne, Krister, Mats, Örjan, Andreas 
Ej närvarande: - 

§ 2 Val av justerare
Örjan

§ 3 Godkännande av dagordning
Godkännes

§ 4 Status
a) Markavtal – MKVAB – ok att gå i våra skåp

MKVAB får ha kvar sina slangar i våra skåp. De behöver inte gräva ner
egna brunnar bredvid våra skåp.
Ett markavtal krånglar. Varför får vi inte påskrift? 

b) Nya anslutningar 

Nyanslutningar dröjer på grund av personalbrist. Styrelsen hinner inte
och Link to link tar inte på sig förarbetet pga hög arbetsbelastning. 
Medlemmar kanske ska få uppdraget att själva leta upp släppt slang.

c) Anslutning redundans

§ 5 Nya styrelsen
Tony har lämnat oss, i övrigt är styrelsen oförändrad.

§ 6 Ekonomi



I dag kända transaktioner 2019-06-20

Kassa 2019-06-20    908 831:-
Kommande inbetalningar    700 558:-
Återbetalning moms maj        4 414:-

1 613 803:-
                  

Kommande utbetalningar
Leverantörsfakturor    568 185:-

Behållning  1 045 618:-

Fritsla 2019-06-20

§ 7 Övrigt

§ 8 Höstens möten – ons 4/9, ons 9/10, ons 13/11, ons 18/12 kl. 19.00. 
§ 9 Mötets avslutande

Ordförande. Susanne Nystedt

…………………………………..

Sekreterare: Mats Uhlén Justeras: Andreas Göransson

………………..………………… ……………………………………..


